
Głos Mechanika

WWW.JUNIORMEDIA.PL PARTNERORGANIZATOR
PROJEKTU

Zespół Szkół Mechanicznych w
Radziejowie
ul. Kościuszki 58
88-200, Radziejów

Numer 1 10/14

Chciałbym, żeby „Mechanik” był szkołą z przyszłością…  
Redakcja: Jak się Pan czuje w nowej roli Dyrektora Szkoły?
Arkadiusz Włodarski: Rola dyrektora szkoły to funkcja bardzo odpowiedzialna, do której
trzeba podejść z szacunkiem i poczuciem odpowiedzialności. Ważny jest fakt, że dyrektor
otrzymuje wsparcie  od wicedyrektorów, nauczycieli, pracowników administracji i oczywiście
od Was - uczniów.
R: Czy lubił Pan chodzić do szkoły, gdy był Pan w naszym wieku?
AW: Oczywiście, że lubiłem, tym bardziej, że był to Zespół Szkół Mechanicznych. Nie
przeszkadzało nam wtedy nawet, że zajęcia kończyły się o godzinie 20.
R: Jakie były Pana zainteresowania?
AW: Po lekcjach biegało się za piłką lub czytało książki.
R: Jakie ma Pan plany na przyszłość w związku z naszą szkołą?
AW: Chciałbym, żeby „Mechanik” był szkołą z przyszłością, otwartą na potrzeby
środowiska, szybko reagującą na zmieniające się zapotrzebowanie rynku pracy. Wszystko
jest do zrealizowania dzięki potencjałowi ludzkiemu, jaki tkwi w kadrze pedagogicznej,
rodzicach i uczniach.
R: Czy w związku z nową funkcją ma Pan więcej obowiązków?
AW: Oczywiście, liczba obowiązków bardzo się poszerzyła. Pełnienie funkcji dyrektora tak
dużej placówki, jak nasza, jest trudnym i odpowiedzialnym zadaniem. Pamiętać również
trzeba, że w skład ZSM wchodzi również kryta pływalnia. Dyrektor odpowiada za sprawy
dydaktyczne, wychowawcze i organizację pracy szkoły, a także za bezpieczeństwo
uczniów, finanse i szereg innych zadań.
R: Czy czuje się Pan odpowiedzialny za uczniów?
AW: Myślę, że nie tylko ja, ale każdy nauczyciel naszej szkoły czuje się odpowiedzialny za
uczniów. Wszyscy starają się wypełnić swoje funkcje wychowawcze i opiekuńcze.
R: Co uważa Pan za największy sukces szkoły ?
AW: Trudno mówić o jednym sukcesie szkoły – sukcesem może być udział w różnych
zawodach, konkursach, uroczystościach. Wszystko to stanowi promocję szkoły.
Najważniejszym sukcesem jest jednak chyba pamięć absolwentów o szkole.

             Regionalny konkurs fotograficzny 
         „Przyroda wokół nas”  rozstrzygnięty !
 28.10.2014 w Zespole Szkół Mechanicznych w Radziejowie odbyło się uroczyste wręczenie
nagród laureatom konkursu fotograficznego „Przyroda wokół nas”. Konkurs został
zorganizowany przez pana  Zbigniewa Matykiewicza pod patronatem marszałka
województwa kujawsko – pomorskiego pana Piotra Całbeckiego.Gościem honorowym był
wicemarszałek województwa kujawsko – pomorskiego pan Dariusz Kurzawa. W wyniku
prac jury szkołom zwycięskich drużyn zostały przyznane nagrody w postaci bonów na
zakup drzewek, a uczniom i ich opiekunom nagrody książkowe oraz dyplomy.
III miejsce i bon w wysokości 350zł zdobyła nasza Szkoła  w składzie: Oktawia Napora,
Natalia Popławska, Malwina Bugalska, Anita Jabłkowska, Angelika Oksik.
Fundatorem nagród w konkursie był marszałek województwa kujawsko – pomorskiego pan
Piotr Całbecki.
Dodatkowo po wręczeniu nagród pan marszałek posadził symboliczne drzewko przy
Zespole Szkół Mechanicznych w obecności  pana Zbigniewa Matykiewicza i wicedyrektora
Macieja Wesołowskiego oraz uczniów. 
Ten gest jest kolejnym krokiem w stronę propagowania ważności środowiska naturalnego w
naszym życiu.
                                                                                                       Atina

Z Panem Dyrektorem rozmawiały Aleksandra Kicińska
i Patrycja Paliwoda
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                     Jesteśmy

             
              Szukasz pomocy?

        Igły nie trzeba się bać

      Samorząd uczniowski ma nowego przewodniczącego.
Został nim Kamil Lewandowski z 2TLa. Zapytaliśmy 
Przewodniczącego o jego plany na działalność Samorządu
Uczniowskiego. Kamil chce zorganizować konkursy, które
mają zintegrować społeczność szkolną. SU planuje już 6
grudnia kolejną edycję „Mam Talent”. Chce również
zorganizować zbiórkę makulatury, wprowadzić zmiany w
Regulaminie SU, pomagać uczniom, którzy będą mieć
problemy. Chciałby, ażeby pomieszczenie przeznaczone
na działalność samorządu stało się centrum spotkań ludzi
z pasją i nowymi pomysłami. Planuje współpracę z
Rzecznikiem Praw Ucznia i panią pedagog. Wszystkich
chętnych Kamil zaprasza do współpracy. 
                                                                                             red.

         Oddajemy Wam pierwszy numer nowego „Głosu
Mechanika”. Mamy nadzieję, że się spodoba i że każdy w
nim znajdzie coś dla siebie. Pamiętajcie, że dopiero się
uczymy dziennikarstwa i każda konstruktywna krytyka
pomoże nam się rozwijać.
Prosimy o uwagi i pochwały. Myślmy pozytywnie i nie
dajmy się złośliwościom tak zakorzenionym w naszej
rzeczywistości. Szukamy nowych pomysłów, szalonych,
zaskakujących i nieco kontrowersyjnych spojrzeń na
zwariowany świat szkoły.
Jeżeli chcecie czytać „Głos Mechanika” w tradycyjny
sposób to prosimy o zagłosowanie na numer na stronie.

        Pani pedagog Hanna Zabłocka udziela pomocy we
wszystkich trudnych sytuacjach – problemach z nauką,
konfliktach z rówieśnikami, problemach emocjonalnych.
W miarę możliwości finansowych stara się zapewnić
pomoc materialną – stypendia za wyniki w nauce,
dofinansowanie zakupu podręczników, dofinansowanie
zakupu biletów miesięcznych na dojazdy do szkoły,
pomoc rzeczową.
Rzecznik praw ucznia – pani Sylwia Szczechowicz – pełni
rolę mediatora we wszystkich sytuacjach, w których
złamane zostały prawa ucznia zagwarantowane w statucie
szkoły.
Gdyby potrzebna była Wam pomoc, to już wiecie, gdzie jej
szukać.  
                                                               Pedagog

     Patryk, uczeń
czwartej klasy
technikum,  jest
honorowym dawcą
krwi od 18 roku życia.
Krew oddawał już 3
razy. Decyzję o tym,
aby zostać
krwiodawcą, podjął
samodzielnie. Nie boi
się igły i zapewnia, że
omdlenia zdarzają się
niezmiernie rzadko a
samo pobieranie krwi
nic nie boli. Lekarz
zawsze bada przed
każdym poborem.
Wypełnia się też

ankietę, w której
należy „przyznać się”
do wszystkich chorób,
zażywanych leków,
tatuaży, czy nawet
narkotyków. 
Oszustwo nie wchodzi
w grę. Zapewnia, że
czekolada i zwolnienie
z lekcji to nie
wszystkie korzyści dla
dawcy krwi. 
Najważniejsze jest
poczucie, że zrobiło
się coś ważnego, coś
dla drugiego
człowieka, że jego
krew uratował czyjeś
życie.

Patryk nie jest
osamotniony w swoim
heroizmie. Koledzy z
klasy również biorą
udział w akcjach
organizowanych przez
szkolny klub HDK. 7
października w naszej
Szkole zebrano 16
litrów krwi. Następna
zbiórka odbędzie się
na początku
przyszłego roku
kalendarzowego. A już
dziś zapraszamy na
apel 28 października z
okazji Dni HDK. 
                 red.

        Samorząd ma nowego              
         Przewodniczącego!
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     Dzieła sztuki na talerzu 

                                   
                                      Śpieszmy się kochać...

        
  Listopad dla wielu z nas jest czasem zadumy i refleksji. Na początku miesiąca wypadają dwa
ważne dni -  Dzień Wszystkich Świętych i Dzień Zaduszny. W związku z tym zadajemy sobie
pytania : Czy jest coś po śmierci? Co staje się z naszą duszą, gdy opuszcza  je ciało? Dlaczego
młodzi ludzie tak szybko odchodzą z tego świata? Czy śmierć jest efektem przypadku?
Te i inne pytania nasuwają nam się szczególnie w tym okresie. Radzę się nimi nie zadręczać i nie
myśleć o śmierci jako końcu, ale jako początku nowej drogi, tej lepszej, do której każdego dnia
dążymy.
Szczególnie w jesienne dni tęsknimy za bliskimi, którzy nas opuścili. Smutek jest czymś
normalnym w życiu człowieka. Mówmy więc bliskim, jak bardzo są dla nas ważni na co dzień.
Temat przemijania bardzo często jest obecny w poezji.  A oto przykład wiersza naszego
Noblisty:

Czesław Miłosz  

 Krótki wiersz o przemijaniu

A czas płynie…   
płynie jak wody wielka rzeka,  
milionami kropli, co słynęły łzą  spod oka.
Smutku i radości łzy pienią się i kłębią.   
W górze niebo błękitem marzeń lśni.  
Na dnie cierpień czarna wstęga.

                                                                       Patrycja Paliwoda i Aleksandra Kicińska

               MIĘDZYKLASOWY TURNIEJ 

           HALOWEJ PIŁKI NOŻNEJ

      Klasa 3ST pod opieką pana Marka
Ignasiaka i pana Filipa Zabłockiego
organizują międzyklasowy turniej
halowej piłki nożnej. Zgłoszenia były
przyjmowane do 10 października u
organizatorów turnieju. Do
ćwierćfinałów zakwalifikowało się
osiem drużyn. Ta ósemka rozegra
miedzy sobą cztery spotkania.
Drużynami które zakwalifikowały się
do ćwierćfinałów są klasy: 2Tla, 3TL,
2Tlb, 4Ti, 3ST, 4Tab, 3Ti, 2Tbi. Wyniki
całego turnieju poznamy dopiero pod
koniec miesiąca i poinformujemy was,
kto został mistrzem Szkolnego
Turnieju Halowej Piłki Nożnej.
                             Rafał Dębowy

      Od października
2014 pod opieką pani
K. Matykiewicz i W.
Chrzanowskiej  w
naszej szkole odbędą
się zajęcia
pozalekcyjne z
carvingu. Carving, to
sztuka rzeźbienia w
warzywach i owocach,
wymagająca
niezwykłej precyzji,
wyobraźni i odrobiny
talentu artystycznego.
 Uczniowie,

którzy uczestniczą w
tych zajęciach
doskonalą swoje
umiejętności,
zmieniając w dzieła
sztuki jabłka, arbuzy
czy melony. Zajęcia te
nie tylko wyzwalają
uczniowską
kreatywność, ale też
pozwalają na realizację
pasji.
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      Byłeś grzeczny?!

Taki grzeczniutki jestem jak
nauczyciel otwiera dziennik...

Kulturalni!

Powszechnie wiadomo, że kultura osobista jest bardzo
ważna w codziennym życiu. Miło jest zacząć dzień słysząc
na korytarzu Dzień dobry ! Uśmiech na twarzy pojawia się
również przy słowach proszę, dziękuję, smacznego.
Przyjemnie otaczać się dobrze wychowanymi,
kulturalnymi i przyjaznymi ludźmi. Niestety, coraz
częściej, te dobre nawyki zostają zastępowane przez
chamstwo. Nierzadko spotykam się z przepychankami,
„braniem z bara”,  wyzwiskami i poniżaniem. Nie należy
tłumaczyć tego okresem buntu, złym humorem czy
problemami. Warto więc złe słowo zamienić na dobre, a
przepychanki - podaniem dłoni.
Pamiętajmy, że nasze zachowanie świadczy nie tylko o
nas samych, ale także o naszej rodzinie i otoczeniu, w
którym przebywamy.
                                                Ewelina Nowak 

Dlaczego nie można spóźniać się na lekcję?

        Taki temat dostali „za karę” do napisania chłopacy z mojej klasy.
Notoryczne spóźnianie musiało wywołać wreszcie reakcję nauczyciela.
To, co napisali zaskoczyło i rozśmieszyło. Przywołuję prawdziwe
wypowiedzi bez cenzury:
- spóźnianie się na lekcje świadczy o niepunktualności;
- spóźnianie nawet może wejść w nawyk;
- teraz uczniowie spóźniają się do szkoły, a gdy w przyszłości będą
spóźniać się do pracy, pracodawca może ich zwolnić;
- powinno się być na lekcji od początku, gdyż nauczyciel może mówić
już od pierwszych minut coś ważnego;
- poza tym,to oznacza, że nie ma się szacunku dla nauczycieli;
- nie mówiąc już o tym, że mogą być nawet nieprzyjemności, jeśli
będzie się spóźniał wyjątkowo leniwy i niedbały uczeń;
- uczeń się spóźnia, bo np. musi zapalić. Wtedy ma dodatkowe kłopoty;
- punktualność to zdecydowanie zaleta.
Pamiętajcie spóźnialscy – nauczyciele cenią punktualność!
                                             
                                                              Daria Wojciechowska


